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This article examines the theoretical, educational, educational aspects of aesthetic education by means of folklore. 
Detailed analysis of theoretical and methodological, psychological and educational problems of aesthetic education, 
identified effective means of using the spiritual and cultural values ​​of the people of Dagestan folklore. It defines the role 
of folklore in modern life and the use of its educational potential in the development of spiritual and moral aesthetic 
culture of the school students. It is shown that the concentration in the works of folklore of various systematic valuable 
material to study and determine its theoretical specific capacity and is prioritized in the process of aesthetic education. 
Article Gasanova J. T. is valuable because it to rethink the theory aesthetic education, means of folklore Dagestan. 
Provides an interesting analysis of the current stage of the problem, it also shows the different points of view on the 
subject. The article made​​ a serious and necessary step in the direction of studying the problem of aesthetic education by 
means of folklore of the peoples of Dagestan.
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Рассмотрена концепция междисциплинарных связей при преподавании математики в школе, а в связи с 
этим подготовка учителей математики и информатики, способных реализовать данный подход. В  соответствии 
с ней предметные (математические и информационно-компьютерные) и методические знания будущих учи-
телей переплетаются в учебном процессе и направлены на умение решать прикладные задачи и использовать 
эти умения в процессе математического и компьютерного моделирования реальных процессов. В частности, в 
статье изучается возможность использования компьютера при разрешении ряда проблемных ситуаций, возни-
кающих при обучении геометрии и ряда вопросов междисциплинарной связи геометрии и других дисциплин. 
Используются математические программы “GEO GEBRA”, “Живая геометрия” и “MAPLE”. Рассмотрены при-
меры, развивающие мышление и пространственное  воображение школьников.
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The conception  of interdisciplinary ties with the teaching mathematics at  schools, and in connection  of this 
problem training of teachers of mathematics and  computer science who is  able to implement this approach were  
considered.  According to this conception  subject (mathematical and informational  and computer) and methodological 
knowledge of future teachers are intertwined in the learning process and  they are aimed to ability for  solving applied 
tasks and using  these skills in the process of mathematical and computer modeling of real processes. In particular, in 
the article we  explore the possibility of using the computer for  resolving a number of issues  in teaching geometry 
and a number of issues of interdisciplinary communication of geometry and other disciplines.  Mathematical programs 
such as “GEO GEBRA”, “The Geometer’s Sketchpad” and “MAPLE” are used. Examples which  develop thinking and 
spatial imagination of  school  children  were considered too.
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В статье рассматриваются теоретические и практические аспекты подготовки педагогов к новым ролям в 
условиях формального, неформального и информального образования. Выделены три основные роли: тьютор, 
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модератор и фасилитатор, которым необходимо обучить педагогов. Овладение педагогом технологией тьютор-
ского сопровождения позволит помочь обучающемуся сориентироваться в новых образовательных условиях, 
выбрать индивидуальный образовательный маршрут, организовать процесс самостоятельного обучения. Ис-
пользование технологии модерации помогает решить вопросы развития группы как коллектива и организации 
взаимодействия и сотрудничества его участников, исключает формальный контроль и оценку, содержит спосо-
бы деятельности, указывающие путь решения проблемы для группы, создает психологически комфортные ус-
ловия. При использовании технологии фасилитации преодолевается традиционное закрепление за обучающи-
мися исполнительской функции, что позволит перейти к подготовке активного, способного к самостоятельному 
анализу и принятию нестандартных решений, обучающегося. 
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Theoretical and practical aspects of preparation of teachers to new roles in the conditions of formal, non-formal 
and informal education are considered in the article. Three main roles are allocated: the tutor, the moderator and 
a fasilitator which needs to train teachers. Mastering by the teacher of technology of tutor maintenance will allow 
help being trained to orient in new educational conditions, to choose an individual educational route, to organize 
process of independent training. The use of technology of a moderation helps to resolve issues of development of 
group as collective and the organization of interaction and cooperation of its participants, excludes formal control 
and an assessment, contains the ways of activity specifying a solution of a problem for group, creates psychologically 
comfortable conditions. When using technology of a fasilitation traditional fixing for being trained in performing 
function that will allow to pass to preparation active, capable to the independent analysis and adoption of non-standard 
solutions of the being trained is overcome.
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Государственные закупки являются важнейшим фактором социально-экономического развития страны. 
Но вопросу кадрового обеспечения госзакупок до недавнего времени уделяли недостаточное внимание. Анализ 
современного состояния в сфере государственных закупок и задачи перехода на контрактную систему в сфере 
закупок товаров, работ, услуг для обеспечения государственных нужд и внедрения их в городе Москве выделя-
ют проблему психолого-педагогических особенностей развития творческого мышления специалистов в данной 
сфере в актуальную научную задачу. Творческое мышление рассматривается авторами статьи на основе кон-
цепции творчества как психического процесса Я. А. Пономарева. Авторы отмечают, что теоретическая модель 
творческой личности отражает внутренние предпосылки к творчеству, а творческое мышление развивается в 
творческой деятельности. Психолого-педагогические особенности развития творческого мышления специали-
стов в сфере государственных закупок предусматривают активную творческую деятельность в процессе при-
обретения знаний по госзакупкам разного содержания и разной степени сложности, позволяющих повысить 
профессионализм кадров. 
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Public procurement is the most important factor for socio-economic development of the country. But question of 
personnel maintenance of state purchases, until recently, have paid insufficient attention. Analysis of modern condition 
in government procurement and tasks of transition to the contract system in the procurement of goods, works and 
services for state needs and their introduction in the city of Moscow Crafted problem of psychological and pedagogical 


